



COLLECTION MITAINES PAILLETES À MESSAGE 2026 / 2026 GLITTER MESSAGE MITTEN GLOVES COLLECTION



PÔDEVACHE®
EDITION

LES MITAINES PAILLETES À MESSAGE

Dans la continuité du succès national des chaussettes paillettes à message, Pôdevache imagine une nouvelle déclinaison mode, visible, accessible et ultra-cadeau : les mitaines paillettes à message brodé.

Les mains deviennent ici un nouveau terrain d'expression : on ne porte plus seulement une mitaine, on affiche une humeur, une personnalité, une attitude.

Chaque modèle a été pensé comme une petite pièce signature, facile à adopter et facile à offrir. Une maille confortable, une broderie pailletée, un message assumé et un format idéal pour l'hiver.

Le résultat: un accessoire lifestyle, générationnel, fun et commercial, capable de séduire aussi bien les clientes mode que les achats cadeaux, les adolescentes, les femmes, les hommes, les concept stores et les boutiques en quête de produits différenciants.

Cette collection s'inscrit dans l'ADN Pôdevache: du style, de l'audace, du message et une vraie capacité à transformer un objet du quotidien en produit coup de cœur. Les mitaines se portent, se montrent, se filment et se collectionnent.

Elles créent du lien, de l'identification et de l'envie.

Avec leur prix accessible, leur fort potentiel cadeau et leur impact visuel immédiat, les mitaines paillettes à message sont pensées pour devenir un incontournable de la rentrée, de l'hiver et des fêtes de fin d'année.

9 messages, 9 moods, 1 signature. Une collection à porter, à offrir, à collectionner !

Building on the nationwide success of message glitter socks, Pôdevache introduces a bold new fashion accessory that is eye-catching, affordable and perfect for gifting: embroidered glitter fingerless gloves.

Hands become a new form of self-expression. More than just an accessory, these fingerless gloves let you wear your mood, your personality and your attitude.

Each design has been created as a signature piece—easy to wear, easy to gift. Featuring a soft, comfortable knit, sparkling embroidered messages and the perfect format for the colder months, they combine style with everyday practicality.

The result is a lifestyle accessory that is fun, contemporary and highly commercial, appealing to fashion lovers, gift shoppers, teenagers, women, men, concept stores and boutiques looking for distinctive products.

This collection reflects the very essence of Pôdevache: style, boldness, meaningful messages and the ability to transform an everyday item into a true must-have. These fingerless gloves are made to be worn, seen, shared and collected.

They create connection, spark identification and inspire desire.

With their accessible price point, strong gift appeal and instant visual impact, the embroidered glitter fingerless gloves are designed to become a seasonal bestseller for autumn, winter and the festive period.

*9 messages. 9 moods. 1 signature.
A collection to wear, to give and to collect.*

mitaines. paillettes à message

EN STOCK



UN CONCEPT COMPLET

Pour garantir un impact fort en boutique, la collection mitaines paillettes à message est proposée en assortiment complet avec display.

L'effet coup de cœur naît du choix: 9 messages, 9 moods, 1 collection visible immédiatement.

Le display crée un point chaud en boutique, valorise l'achat d'impulsion, facilite la vente cadeau et donne toute sa force au produit.

Display offert dès 108 pièces commandées (9 références x 12) = une vraie présence en boutique + un display offert + une collection visible dans son ensemble.

To maximize in-store impact, the Embroidered Glitter Fingerless Gloves collection is available as a complete assortment with a branded display.

The appeal comes from the power of choice: 9 messages, 9 moods, 1 collection—instantly visible and easy to shop.

The display creates a high-impact focal point in-store, encourages impulse purchases, supports gift sales and showcases the full strength of the collection.

Free display with an order of 108 pieces (9 designs x 12 units), ensuring a strong retail presence and a complete, eye-catching presentation.



mitaines. paillettes à message

EN STOCK



PDV06587NH11MIT

MITAINES One size



PDV06585NH11MIT

MITAINES One size



PDV06584NH11MIT

MITAINES One size





mitaines. paillettes à message

EN STOCK



PDV06586NH11MIT
MITAINES One size



PDV06688NH11MIT
MITAINES One size



PDV06686NH11MIT
MITAINES One size







mitaines. paillettes à message

EN STOCK



PDV06581NH11MIT
MITAINES One size



PDV06583NH11MIT
MITAINES One size



PDV06582NH11MIT
MITAINES One size







[instagram.com/podevache](https://www.instagram.com/podevache)
[facebook.com/podevache](https://www.facebook.com/podevache)
[linkedin.com/company/podevache](https://www.linkedin.com/company/podevache)

